



MUNICIPAL Gazette MUNICIPALE DE — OF Montreal

Parait le lundi matin
Published every Monday morning
Abonnements \$2 par an
Subscriptions \$2 a year
Payables d'avance
Payable in advance

Organe officiel de la Corporation de la Ville de Montréal
Official organ of the Corporation of the City of Montreal
CANADA

Toutes communications se rapportant aux annonces ou aux abonnements devront être adressées tout simplement comme suit :

"La Gazette Municipale"
Bureau de Poste : 917 ou 42 Place Jacques-Cartier, Montréal.

Toutes communications se rapportant à la rédaction devront être adressées comme suit :

"La Gazette Municipale"
Hôtel de Ville, — Montréal.

All communications relative to advertisements or subscriptions should be addressed simply as follows :

"The Municipal Gazette"
Post Office Box : 917 or 42 Jacques-Cartier Square, Montreal. All communications relative to the editorial part of the paper should be addressed as follows :

"The Municipal Gazette"
City Hall, — Montreal.
TELEPHONE MAIN 4240

DELIBERATIONS

COMMISSION SPECIALE DES RECEPTIONS

Compte rendu de l'assemblée du 2 juin.

Sont présents: M. l'échevin Sadler, président, Son Honneur le Maire, MM. les échevins L.-A. Lapointe, Ward, Fraser, Robillard.

1.—La Commission reçoit une délégation de dames, représentant le Conseil National des Femmes du Canada, qui demande que des marques de courtoisie leur soient témoignées à l'occasion du cinquième congrès du Conseil International des Femmes qui aura lieu à Montréal du 11 au 15 juin courant.

La Commission étudie l'opportunité de donner au nom de la Ville, aux déléguées qui assisteront à cette convention, soit une fête champêtre ou bien une promenade en voiture au Mont-Royal ou une excursion à travers les rapides.

Après mûre délibération, il est Résolu: D'offrir aux délégués une promenade en voiture, samedi après-midi, le 12 du courant, de l'Hôtel Windmission au Mont-Royal, et de prier le président de la Commission de s'entendre avec le surintendant du parc Mont-Royal afin que des bouquets soient préparés pour les visiteurs et leur soient présentés lors de leur passage sur le Mont-Royal.

Il est aussi Résolu: D'organiser pour les déléguées une excursion à travers les rapides, à partir de Sainte-Anne, pour lundi après-midi, le 14 du courant.

Il est, en outre, Résolu: De prier la Commission des Finances de mettre à la disposition de la Commission un crédit de \$600 pour les fins de ladite réception, et de charger une sous-commission composée de MM. les échevins Sadler, Robillard, Fraser et Ward de faire les arrangements nécessaires.

2.—Soumises et lues des lettres de la Ligue des Municipalités Américaines en rapport avec la prochaine convention de ladite Ligue à Montréal, en août prochain.

Après mûre délibération, il est Résolu: Que le greffier de la Ville soit prié de faire envoyer une invitation lithographiée aux différents maires des villes des Etats-Unis et du Canada, les priant d'assister à cette convention et aussi de faire faire un dessin de

SPECIAL COMMITTEE ON RECEPTIONS

Report of meeting held the 2nd June.

Present: Ald. Sadler, chairman, His Worship the Mayor, Aldermen L. A. Lapointe, Ward, Fraser, Robillard.

1.—The Committee received a deputation of ladies, representing the National Council of Women of Canada, who asked that courtesies be extended to them on the occasion of the quinquennial Congress of the International Council of Women, to be held in Montreal from the 11th to the 15th June instant.

The Committee considered the advisability of offering, in the name of the City, to the delegates attending this Congress either a garden party, a drive to Mount-Royal or a trip down the rapids.

After due deliberation, it was

Resolved: To offer to the delegates a drive, on Saturday afternoon the 12th instant, from the Windsor Hotel to Mount Royal, and that the Chairman of the Committee be requested to arrange with the superintendent of Mount Royal park in order that floral offerings may be prepared for the visitors, to be offered to them during their stay on Mount Royal.

It was also

Resolved: To arrange for the delegates a trip down the Rapids from St. Ann's on Monday afternoon, the 14th inst.

It was further

Resolved: To request the Finance Committee to place at the disposal of the Committee an appropriation of \$600 for the purpose of the above receptions, and that a sub-committee, composed of Ald. Sadler, Robillard, Fraser and Ward, be appointed to perfect all necessary arrangements.

2.—Submitted and read communications from the League of American Municipalities, in connection with the coming Convention of said League in Montreal, in August next.

After due deliberation, it was.

Resolved: To authorize the City Clerk to have a suitable engraved invitation sent to the different Mayors of the Cities of the United States and Canada, inviting them to attend said convention and also to secure a sample de-